Англійська мова
11.05.22

Тема : « Пасивний стан»

Good morning everyone! How are you? Hope everything is going well.

Read the explanation and write your own sentences 


В англійській мові вживаються два граматичні стани: активний (дійсний) стан та пасивний стан.

Активний стан (Active Voice) - це граматична категорія, яка вказує, що дія в реченні (присудок) виконується підметом. 

His parents love him. – Батьки його люблять.
I did my homework yesterday. – Я виконав своє домашнє завдання вчора.
Пасивний стан (Passive Voice) – це граматична категорія, яка вказує, що підмет (хто? що?) не виконує самостійно дію, зазначену в реченні, а відчуває цю дію на собі, тобто є об'єктом цієї дії. Той (те), над ким (чим) виконується дія, називається passive subject (пасивний суб'єкт, пасивний підмет).

He is loved by his parents. – Він любимий батьками. (дослівно)
My homework was done by me yesterday. – Моє домашнє завдання було виконано мною вчора.
Форми пасивного стану

Пасивний стан утворюється за допомогою допоміжного дієслова to be в необхідній часовій формі та форми Past Participle (третьої форми смислового дієслова). Тільки перехідні дієслова можуть утворювати форми пасивного стану.

Пасивний стан використовується практично у всіх граматичних часах, для кожного часу допоміжний to be має свою особливу форму. Пасивний стан не використовується в часах групи Perfect Continuous та у формі часу Future Continuous.

СТВЕРДЖЕННЯ
ЗАПЕРЕЧЕННЯ
ПИТАННЯ
Present Simple
Tom brings the package.
Том приносить пакунок.
The package is brought.
Пакунок приносять. (Пакунок принесений)
Past Simple
Tom brought the package day ago.
Том приніс пакунок один день тому назад.
The package was brought two days ago.
Пакунок принесли два дні тому. (Пакунок принесений два дні тому)
Future Simple
Tom will bring the package.
Том принесе пакунок.
The package will be brought.
Пакунок принесуть. (Пакунок буде принесений)
Present Continuous
Tom is writing a letter now.
Том зараз пише листа.
The letter is being written right now.
Лист пишуть прямо зараз.
Past Continuous
Tom was writing a letter at 5 p.m. yesterday.
Том писав листа вчора о 5-й годині вечора.
The letter was being written at 5 p.m. yesterday.
Лист писали вчора о 5-й годині вечора.
Future Continuous
Tom will be writing a letter tomorrow at 5 p.m.
Том буде писати листа завтра о 5-й вечора.
Present Perfect
Tom has already brought the package.
Том вже приніс пакунок.
The package has already been brought.
Пакунок вже принесли.
Past Perfect
Tom had brought the package before you came.
Том приніс пакунок до того, як ти прийшов.
The package had been brought before you came.
Пакунок принесли перед тим, як ти прийшов.
Future Perfect
Tom will have brought the package by 10 o'clock tomorrow.
Том принесе пакунок до 10-ї ранку завтра.
The package will have been brought by 10 o’clock tomorrow.
Пакунок принесуть завтра до 10-ї ранку.
Present Perfect Continuous
Tom has been driving the car for 6 hours.
Tом сидить за кермом машини протягом 6 годин.
Past Perfect Continuous
I said that Tom had been driving a car for 6 hours.
Я сказав, що Том був за кермом машини протягом 6 годин.
Future Perfect Continuous
I will have been living here for 1 year next month.
Наступного місяця виповниться рік, як я тут живу.

Watch the video!

https://m.youtube.com/watch?v=YqnvtEQ2Hw8

https://m.youtube.com/watch?v=Rk3swmz10HA

Виконані завдання надішліть у вайбер.

Have a nice day ! Good bye!
